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Datum:  30 Mei 2016. 17:00 
Plaats:  MaxGrip. Papendorpseweg 100. 3528 BJ Utrecht 
Aanwezig: Zie presentielijst (Deelnemers EAM en ALV 30 mei.pdf) 

 Onderwerp  

1 Opening. 
Corina opent de vergadering en heet allen welkom. Zij legt in het 
kort de bedoeling van deze ALV (het is de eerste keer dat we 
een ALV houden en zijn op zoek naar de juiste vorm om ook 
onze leden er optimaal bij te betrekken) uit en stelt de 
aanwezige bestuursleden voor. 

 Safety. 
Javier houdt een praatje met als onderwerp: Bel niet handsfree 
in de auto en zeker geen social media. 

 Oproep nieuwe bestuursleden 
Het bestuur heeft tot heden een aantal lezingen en 
bedrijfsbezoeken georganiseerd, maar denkt dat er ook onder de 
leden mensen zijn die ofwel bestuurslid willen worden of voor 
wie het vrij makkelijk is een “event” te organiseren. 

 

2 Vaststellen agenda. 
Er worden geen verdere punten voor de agenda ingebracht. 

 

3 Korte terugblik 
Bart geeft een kort overzicht van hetgeen wij de afgelopen jaren 
hebben gedaan. Bij ieder event wordt kort stilgestaan wat er is 
gebeurd en wat de bedoeling was. 
Een suggestie om de events meer te spreiden over het jaar, 
wordt graag overgenomen, want ook het bestuur realiseert zich, 
dat de events in golven schijnen te komen. Toch blijkt dat we 
met een gespreide agenda beginnen, maar dat door afstemmen 
met vele partijen, er clustering optreedt. 

 

 

4 Plannen voor de toekomst 
De plannen voor de toekomst zijn gebaseerd op een aantal 
basis elementen: 

 Maintenance wil een platform bieden waar maintenance 
mensen elkaar kunnen ontmoeten. Het ziet ernaar uit, dat 
de website van het KIVI deze mogelijkheid niet in zich 
heeft. Hierover ontstaat weliswaar enige 
verontwaardiging, maar het is niet zinvol daar hier en nu 
op in te gaan. Mogelijk kunnen we een platform 
ontwikkelen op bijvoorbeeld LinkedIn. Arie zal dat 
onderzoeken. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Arie 
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 Corina nodigt mensen uit om mee te denken aan wat zij 
zouden willen zien, dat er georganiseerd wordt. Een 
suggestie is een enquête te houden met 3 vragen: 

o Waar ben je goed in, 
o Wat zou je graag georganiseerd zien. 
o Wat is je achtergrond? 

 Arend stelt voor dat maintenance leden zelf initiatief 
nemen om een evenement te organiseren. 

 Er wordt gesuggereerd om synergie te creëren tussen 
NVDO en KIVI. Wat is het plan voor de lange termijn? 

 De samenwerking met universiteiten wordt ter hand 
genomen om jongere leden aan te trekken. Er wordt op 
aangedrongen dat de universiteiten het Kivi promoten. 

 Binnen de Hogeschool van Amsterdam krijgt 
onderhoudsmanagement meer aandacht. Ook de 
Hogeschool Utrecht en de Haagse Hogeschool heeft 
aandacht voor dit onderwerp. op HBO niveau is een 
toenemende vraag naar "maintenance engineers". 

 
 
Arie 

5 Rondvraag 
Er zijn geen vragen in de rondvraag 

 

6 Sluiting 
Corina dankt alle aanwezigen voor hun inbreng en sluit de 
vergadering rond 18:10. 

 

 
 


